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Abstract (en)
[origin: JPH01149384A] PURPOSE: To detect a loose of a plug-in connector by generating an alarm signal when an auxiliary circuit is open due to
a loosened auxiliary contact. CONSTITUTION: A plug 1 has an auxiliary contact 12 shorter than an effective contact 11 and received by a contact
bush 22 of a socket 2 in a closed state of a plug-in connector. An auxiliary circuit is closed through the auxiliary contact 12 grounded and the contact
bush 22 is connected to a monitor 4. When the plug-in connector is loosened, the auxiliary contact 12 comes off the contact bush 22 of the socket 2
and an earth voltage is not applied to the monitor 4, generating an alarm signal W to alarm a loose connection of the plug-in connector.

Abstract (de)
Bei einer elektrischen Funktionsgruppe ist ein Nutzkreis mit elektrischen Baueinheiten (31, 32, 33) über eine Steckverbindung elektrisch verbunden.
Die Steckverbindung ist mit einem längeren und einem kürzeren Kontaktstift ausgestattet, so daß sich beim Lösen der Steckverbindung der kürzere
Kontaktstift zuerst löst. Der längere Kontaktstift ist ein Nutzkontakt (11), der den Nutzkreis schließt und der kürzere Kontaktstift ein Meldekontakt
(12, 12A), der einen Meldekreis schließt. Der Meldekreis enthält eine Überwachungseinrichtung (4), die beim Auftrennen des Meldekreises durch
den Meldekontakt (12, 12A) eine Warnmeldung W erzeugt. Dadurch wird ein beginnender Lösevorgang der Steckverbindung erkannt, bevor der
Nutzkreis aufgetrennt wird.
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